
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 
 
Sted: Afholdt på Skovbakkevej 39 hos Niels Yde 
Tidspunkt: Mandag d. 8/6-09 kl. 20.00 
Til stede: Anette Nørskov Schultz, Hans Thiel, Jacob Bækby Hansen, Morten 

Andersen og Niels Yde 
 

1. Grønt udvalg 
2. Økonomi 
3. Post og meddelelser 
4. Eventuelt 

 
 
Ad 1. Grønt udvalg 
-Grønt lys til at fjerne hegnet rundt omkring boldbanen. 
Tidspunktet vælges af grønt udvalg  (Anette tager kontakt). 
 
Mht. vedligeholdelsen af legepladsen: 
Stor ros til grønt udvalg + ægtefæller. Det er blevet rigtig flot. 
 
Der er blevet indhentet tilbud på legeredskaber til legepladsen fra indu. 
-Vippedyr, balancebom, hvepserede samt opgradering af eksisterende 
redskaber. 
Legepladskontoen udvides til 13000kr. 
 
Forslag mht. at grønt udvalg selv laver en vippe skrinlægges indtil videre. 
Der er en masse regulativer der skal overholdes, specielt mht sikkerhed som der 
ikke rigtig er nogen der har overblik over. 
 
Vejtræer: 
Der bliver foretaget en gennemgang af vejrtræerne senere på året. 
Ad visualisering af beplantningsplan: 
-Dette bliver foretaget senere på året. 
 
Ad 2. Økonomi 
Ikke så meget nyt. 
En del af de 25.000kr oprindelig afsat til vejchikaner er blevet brugt til 
rottebekæmpelse. 
Regnskabet følger i øvrigt budgettet. 
 
Ad 3. Post & Meddelelser 
 
 
Ad 4. Eventuelt 
Til salg: Nr. 6b og Nr. 79 er til salg. 
 
 
Næste møde afholdes d.5/10-09 hos Hans Thiel. 
 

Referent: Jacob Bækby Hansen 


